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Zápis z jednání Finančního výboru 
Číslo: 6 
Hodina: 17:00 – 18:15 
Datum: 5. 9. 2022 
Místo: U Varhanáře 
Přítomni za FV: Ing. Zdeněk Jirásek; Ing. Kateřina Daczická; JUDr. Lubomír Talanda; RNDr. Robert 

Otruba; RNDr. Ivo Šanc, CSc;  
za MÚ: Ing. Monika Bulánková  
Hosté: Mgr., Bc. Vít Šnajdr, místostarosta 
Omluveni: Mgr. Jan Klán; Ing. Robin Jiráň; Ing. Milan Nedvěd; Ing. Tomáš Pilc 
 

Program jednání: 

1. Materiály, které budou předmětem jednání ZM dne 13. 9. 2022 
2. Kontrola posledního zápisu 

 
K bodu 1) 

Byly projednány tyto materiály: 

30/1 Smlouva o spolupráci a o společném postupu (Luxury Home - GAMMA, s. r. o.) - Původní materiál předložen 
na 5. ZM dne 21. 6. 2022. Tento materiál okomentoval přítomný místostarosta. Finanční výbor ocenil, že se začalo 
spolupracovat s investory, aby se zlepšila situace v parkování i v ostatní veřejné infrastruktuře. 

 

Dále byla s místostarostou diskutována otázka zvýšených cen energií, která bude mít dopady na celé město včetně 
všech organizací. 

Finanční výbor doporučuje, aby byly pověřeny všechny odbory a oddělení včetně příspěvkových organizací 
k předložení energetických úspor pro další období včetně „krizového scénáře“, včetně určení osoby odpovědné. 

 

Odbor ekonomický 

2/2 Rozpočtové opatření EKO č. 12 a 16 – rozpočtové opatření souvisí s předkládaným materiálem 4/27 a 6/2, 
kterými se naplněná rozpočtová rezerva čerpá jednak na řešení kalamity kůrovce MLaR a navýšení provozního 
příspěvku pro Knihovnu Kutná Hora.  

Náš příjem včetně DPH
darování pozemku nyní p. č. 2136/11 v hodnotě: 1 326 360,00 Kč
VB cesty a stezky na našem pozemku 406 403,91 Kč
Finanční dar 1 430 000,00 Kč

3 162 763,91 Kč
Náš výdaj
zřízení věcného břemene služebnosti inženýrské sítě 
spočívajícího v právu umístění stavby "SO 17 - Teplovod vč. 
přeložky"

322 084,00 Kč

Koupě teplovodního vedení a předávací objektové stanice 276 485,00 Kč
odkup pozemků a staveb pozemní komunikace s dešťovou 
kanalizací, retenčním zařízením a veřejným osvětlením

4 000,00 Kč

602 569,00 Kč
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Odbor správy majetku 

4/1 Rozpočtové opatření OSM č. 33/22; 4/2 Rozpočtové opatření OSM č.30/22; 4/3 Rozpočtové opatření OSM 
č.31/22  bez připomínek 

4/4 Fond na obnovu majetku – diskutováno, který orgán by o zapojení fondu měl rozhodovat. 

4/26 RO OSM č. 27/22 - zapojení podílu ze zisku KH TEBIS a 4/27 Žádost MLaR o dotaci na likvidaci následků 
kůrovcové kalamity, RO OSM č. 35/22 bez komentáře. 

Odbor cestovního ruchu, školství a kultury 

6/2 Rozpočtové opatření OCR 2040 č. 12 - navýšení provozního příspěvku pro Knihovnu Kutná Hora; 6/3 
Rozpočtové opatření OCR OrJ 2047 školství – č. 3; 6/5 Rozpočtové opatření OCR OrJ 2047 školství č. 8 – bez 
komentáře. 

Oddělení regionálního rozvoje a ÚP 

8/1 Fond pro správu a údržbu infrastruktury města KH a 8/3 Změna obecně závazné vyhlášky - Fond rozvoje bydlení 
– bez komentáře. 

Oddělení personálního a krizového řízení  

10/1 Čerpání a užití sociálního fondu na rok 2023 – přítomní členové FV navrhují stažení tohoto materiálu. Tento 
materiál by měl být předkládán až spolu s rozpočtem, kdy bude zřejmé, že budou benefity pro zaměstnance 
rozpočtově kryty. 

K bodu 2) 

Dosud nebyly předány předpokládané investice roku 2023-2024 a otázka výše nájmu pro TEBIS také nebyla 
dořešena. 

 

 

 

Závěrem předseda finančního výboru poděkoval přítomným členům výboru za jejich činnost a docházku. Pro další 
období doporučuje, aby se do výborů hlásili nebo se nechali nominovat opravdu lidé, kteří si čas na jednání 
zorganizují napříč svých pracovních povinností. 

 

 

 

 

 

Zprávu napsala: Monika Bulánková 

Ověřili a doplnili: přítomní členové FV 


